
Fra: Jacob Herman Romijn <jacob.romijn@aure.kommune.no> 
Sendt: tirsdag 14. juni 2022 11:11 
Til: Postmottak JD 
Kopi: Geir Nielsen; Håvard Sagli; Hanne Berit Brekken 
Emne: Høring: Myndighetenes håndtering av koronapandemien – del 2 — Rapport 

fra Koronakommisjonen 

Hei, 

Jeg har som kommunelege lest høringen og vurdert den fra mitt ståsted. 

1. Å lese en høring på > 450 sider inviterer ikke spesielt for å lese den. 
2. Mye informasjon og konklusjoner gjentas i nesten alle kapitler og bidrar til at høringen blir 

unødvendig lang og til dels mindre oversiktlig. 
3. Ang kommunelegerollen: Stort sett enig i høringen sine konklusjoner. Men for at det skal skje en 

reell utvikling av kommunelegefunksjon i kommunene må det (øremerkete?) midler til. Dagens 
kommuneøkonomi åpner i.p. ikke for det. Disse midler skal dekke nødvendig økning av 
stilling/stillinger, beredskapsgodtgjørelse mm. 

Mvh 

Jacob Herman Romijn 
Kommunelege 

Mobil: 97469820 
Jacob.romijn@aure.kommune.no 
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